
                                                              Protokół Nr 27/09
                                z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
                                                            dnia 23 marca  2009 r.  
                                    odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201

                                                                                                   Rozpoczęcie posiedzenia godz.800

                                                                                                   Zakończenie posiedzenia godz.1210

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który powitał
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
niniejszego protokołu oraz wójt gminy i zastępca oraz w części dotyczącej spraw finansowych
skarbnik gminy .
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks . 
Z gości zaproszonych w części obrad komisji uczestniczyli :
- przedstawiciel Wodociągów Zachodniopomorskich Goleniów 
- Kierownik Wodociągów Zachodniopomorskich Oddziału Lipnik Piotr Pilipczuk .
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne opinie i decyzje .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały .
Porządek obrad posiedzenia , komisja przyjęła jednogłośnie w brzmieniu jak niŜej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 27 marca 2009 r.   
4.Ocena realizacji zadań w zakresie ochrony środowiska oraz wywozu odpadów komunalnych
   z terenu gminy 
   Opinia komisji na sesję  
5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  26/09  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliŜszej sesji , komisja je
przeanalizowała i przedyskutowała , wysłuchała wyjaśnień , a następnie wydała opinię jak niŜej :
- projekt uchwały Nr XXVI/205/09 w sprawie zatwierdzenia projektu współfinansowanego przez Europejski
Fundusz Społeczny – komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
-projekt   uchwały  Nr  XXVI/206/09   w  sprawie  zmiany  regulaminu  wysokości  i  zasad  przyznawania
dodatków  do  wynagrodzenia   zasadniczego  ,  wynagrodzeń  za  godziny  ponadwymiarowe  i  godziny
doraźnych zastępstw , wysokości minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego niektórych nauczycieli
oraz nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Stargard Szczeciński –
komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,. 
-projekt uchwały Nr XXVI/207/09 w sprawie zmiany kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli
zatrudnionych  w  jednostkach  oświatowych  prowadzonych  przez  Gminę  Stargard  Szczeciński-  komisja
jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,  
-projekt uchwały  Nr XXVI/208/09 w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy na okres
dłuŜszy  niŜ  3  lata  i  wyraŜenia  zgody  na  odstąpienie  od obowiązku  przetargu  na  dzierŜawę  –  komisja
jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,   

– projekt  uchwały Nr XXVI/209/09 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2009 r. oraz zmiany limitów
wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne
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Komisja po wysłuchaniu uzasadnienia do w/w projektu uchwały przedstawionego przez skarbnik gminy,
pozytywnie i jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały , 
-projekt  uchwały Nr XXVI/210/09  w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i
zbiorowego odprowadzania ścieków 
Przedstawiciel  Wodociągów  Zachodniopomorskich  z  Goleniowa  uzasadnił  wniosek   w  sprawie
zatwierdzenia cen i opłat za wodę i odprowadzenie ścieków na rok 2009 .
Odpowiadając na pytanie wyjaśnił ,Ŝe opłata  abonamentowa nie zawiera kosztów wymiany, ani naprawy
urządzeń przesyłających wody .
Dyskutowano o duŜym wzroście cen , mówiono o wymianie  rur wodociągowych wykonanych z azbestu ,
gdzie  koszt  tego  przedsięwzięcia  byłby  bardzo  wysoki  ,  rozwaŜano  moŜliwość  pozyskania  na  ten  cel
środków unijnych .
Kierownik  Oddziału  Lipnik  Pan  Piotr  Pilipczuk  poinformował  o  złym  stanie  technicznym  urządzeń
przesyłających wodę i odpowiadał na pytania .      
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
Ad.4
Ocena realizacji  zadań  w zakresie ochrony środowiska  oraz wywozu odpadów komunalnych  z terenu
gminy Stargard Szczeciński .
Informacja dotycząca w/w tematu stanowi załącznik do protokołu .
Przewodniczący  komisji  jako  mieszkaniec  Grzędzic  powiedział  o  trwającym nawyku  wyrzucania  przy
drodze głównej worków  z róŜnymi zanieczyszczeniami , a przewaŜnie są to odpady budowlane , gdzie
trudno jest zlokalizować sprawcę . 
Odnosząc się do konkursu  „ Najestetyczniejsza wieś w gminie „  przewodniczący komisji zaznaczył , Ŝe
moŜe w ramach tego konkursu wyznaczyć konkretne miejsca  np. place , boiska  w kaŜdej miejscowości ,
wtedy zmobilizuje się lokalną społeczność.  
Kolejno przewodniczący zaproponował , aby skontrolować  osoby , które nie mają zawartych  umów na
pojemnik do wywozu nieczystości .
Zastępca Wójta odnosząc się do tej sprawy  zaproponował ,aby karać osoby te , które nie mają podpisanych
umów na pojemniki  np. karą grzywny .
Wobec powyŜszego przewodniczący komisji podał do protokołu wniosek komisji przyjęty jednogłośnie w
brzmieniu jak niŜej :
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  wnioskuje o przeprowadzanie kontroli osób nie
posiadających pojemników na wywóz nieczystości   przez komisję  z udziałem m.in. przedstawiciela
policji ,pracownika urzędu i sołtysa . W przypadku stwierdzenia braku zawartej umowy  na wywóz
nieczystości  naleŜy zastosować  karę grzywny .
Komisja zaleca, aby  takie kontrole były dokonywane  cyklicznie . 
Komisja odnośnie kanalizacji sanitarnej wypowie się w terminie późniejszym po przedstawieniu dokładnych
danych .
Komisja do w/w tematu przyjęła następującą opinię :
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła w/w informację przyjmuj ąc wniosek w
brzmieniu jak wyŜej .
Ad.5
Radna Gajewska – powiedziała o braku oświetlenia  w części za Szkołą  Podstawową w Pęzinie , gdzie
według radnego Kuźmy wystarczyłoby postawić  tylko dwa słupy .
Wójt  Gminy  –  odpowiedział  ,Ŝe w pierwszej  kolejności  będzie  budowane oświetlenie   na majątku  w
Grzędzicach .
W sprawie lokalizacji elektrowni wiatrakowych w Grabowie Wójt Gminy poinformował ,Ŝe zawiązał się
komitet  protestacyjny  mieszkańców  ,  którzy  uwaŜają  iŜ  wiatraki  powinny  być  oddalone  do  2  km  od
zabudowań . Wójt wyjaśnił ,iŜ pod obrady najbliŜszej sesji nie zostanie wprowadzony projekt uchwały w
sprawie przystąpienia do zmiany Studium , poniewaŜ trudno jest się porozumieć z Firmą mającą budować
wiatraki . Firma ta przedstawiała róŜne wersje lokalizacji wiatraków w formie załącznika  , co wskazuje na
brak jednoznaczności co do lokalizacji .Obecnie nie przedstawiając Ŝadnego załącznika graficznego   chcą ,
aby została podjęta  uchwała .Brak załącznika graficznego nie pozwala na podjęcie uchwały , dlatego nie
będzie  projektu uchwały na najbliŜszą sesję .
Przewodniczący Komisji Daniel Wilk w swojej wypowiedzi m.in. powiedział ,Ŝe nasza gmina jest typowo
rolnicza , rekreacyjna  , Ŝe moŜna stawiać wiatraki na wolnych przestrzeniach oddalonych od miejscowości .
UwaŜa, Ŝe mieszkańcy Grabowa mają rację i naleŜy im się pomoc od Rady Gminy , budując swoje 
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mieszkania nie posiadali takiej wiedzy , Ŝe będą wiatraki .
Komisja jednogłośnie przychyliła się do propozycji Wójta Gminy , aby  na najbliŜszą sesję nie wprowadzać
projektu uchwały dotyczącego  przystąpienia do zmiany Studium pod lokalizację elektrowni wiatrakowych . 
Odnośnie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Studium w obrębie geodezyjnym  StrzyŜno –
pod eksploatację kruszywa mineralnego na działce 42/1,gdzie została wcześniej juŜ  podjęta uchwała  pod
lokalizację wiatraków i zmiany  na pewnym obszarze  tj. kruszywa się nakładają . 
Komisja  po  dyskusji  i  wyjaśnieniach  udzielonych  przez  pracownika  urzędu  panią  Mirosławę  Antczak
wyraziła zgodę na propozycję wójta , aby po odbytym spotkaniu pana Maksymowicza – złoŜa kruszywa  i
przedstawiciela   NW  Polska  –  lokalizacja  wiatraków  ,  które  to  spotkanie  odbyłoby  się    w  ciągu
najbliŜszych dwóch dni  i  po dojściu do  porozumienia obu stron ,   moŜna byłoby wprowadzić  projekt
uchwały pod obrady sesji marcowej . 
Kolejno wójt poinformował członków komisji o tym ,iŜ na okres remontu świetlicy wiejskiej w StrzyŜnie
dzieci z ogniska przedszkolnego będą przeniesione do budynku parafii w Witkowie , gdzie w tej sprawie
wójt po przeprowadzonych rozmowach z kurią uzgodnił  z księdzem tejŜe parafii  warunki uŜytkowania .
Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks zgłosił konieczność naprawy  gniazda bocianiego w Poczerninie
oraz dokonanie odwodnienie wokół świetlicy.
Radna Czwertlik – poruszyła sprawę znaku drogowego na moście ograniczającego tonaŜ do 1.5 t , i zaprosiła
wójta na zebranie wiejskie w dniu 30 marca 2009 r. na godz. 17 00 . 
Radny Zakrzewski – zgłosił problem związany z bezpieczeństwem mieszkańców  , poniewaŜ  zagroŜenie
stanowi przychylony słup .
Przewodniczący Komisji Daniel Wilk poruszył następujące sprawy , a mianowicie sprawa kanalizacji na
Grzędzicach , usunięcie zgłoszonej usterki  w szatni sportowej , co z opracowaniem Statutu Gminy  i aby w
Witkowie zawiązała się druŜyna młodzieŜowa .
Ad.6
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący  Komisji Daniel Wilk podziękował wszystkim za
udział i zamknął posiedzenie . 

Protokołowała :                                                                                  Przewodniczący Komisji 
Jadwiga Michalska                                                                                  Daniel Wilk 
Data sporządzenia  :                                                                            Data podpisania :
2009.03.23                                                                                           2009. …................. 


